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Oldenzaal, 10 augustus 2015 
 
Betreft: Schriftelijke vragen Bodemverontreiniging NAM locatie Loweg 
 
 
Geacht college,  
 
Naar aanleiding van de vragen die GroenLinks Statenlid Robert Jansen aan het Provinciebestuur heeft 
gesteld in verband met de grondwaterverontreiniging bij een NAM-locatie in Tubbergen hebben wij 
de volgende vragen. 
 
1. In Tubbergen is bij de boorput Tubbergen 7 na de gaswinning blijkbaar een bodemonderzoek 
geweest. Is een vergelijkbaar bodemverontreinigingsonderzoek ook bij de gaswinlocatie aan de 
Loweg uitgevoerd, waarbij met name is gekeken naar vervuiling door minerale oliën en barium?  
 
2. Als zo'n bodemonderzoek heeft plaatsgehad, welke saneringsmaatregelen zijn daarbij bepaald? En 
is het college bereid om aanvullend onderzoek te doen naar de mate waarin verontreiniging zich 
heeft uitgebreid sinds het laatste bodemonderzoek? Dit laatste is relevant gezien de constatering in 
Tubbergen dat de grondwaterverontreiniging ieder jaar met 1.000 m3 uitbreidt. 
 
3. Als er geen bodemonderzoek heeft plaatsgevonden, is het college dan bereid om zo'n onderzoek 
op korte termijn te laten uitvoeren en de resultaten met de raad te delen? 
 
4. Is het college het met GroenLinks eens dat sanering van de boorlocatie een hoge prioriteit moet 
hebben, omdat gezondheidsrisico's voor omwonenden geminimaliseerd moeten worden, en 
verspreiding van verontreinigende stoffen via oppervlaktewater (de aangrenzende Bekspringbeek) 
en grondwater in een zo vroegtijdig stadium moet worden voorkomen? 
 
We zien met belangstelling uit naar uw beantwoording. 
 
Met vriendelijke groeten,  
 
Sandor Löwik 
GroenLinks Oldenzaal 


